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 - Avdeling Fag, Forskning og Utdanning 

Møtereferat 
 
Deltakere:       
Aud Torild Fjellså, Geir T. Tonning, Hallfrid Kristoffersen, Hege Skjelbred-Knudsen, 
Marianne Reve, Vibeke Kaarstad, Gyongyi Soyer, Marianne H. Secher.  
 
Forfall: 
Randi Carlsen 
 
Kopimottakere:  
Eldar Søreide, Sissel Hauge 
 
Møteleder: Hege Skjelbred-Knudsen 
Møtedato:  10.06.2020 
Klokkeslett: 1500-1700 
Møtenr: 03/20 
Møtested: Direktørens møterom 
Arkivref: 2020/734 - 61893/2020 

 

 

Møtereferat Brukerutvalget 10.06.2020 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
09/20 Oppgaver og omfang i forbindelse med tilsynssaker.  

Tilsynslege Janne Dahle-Melhus orienterte om Fylkeslegens 
rolle og oppgaver. Presentasjon vedlagt.  
Brukerutvalget takker for nyttig og god orientering 

 

   
10/20 Status og informasjon om Covid-19 

Smittevernoverlege Lars Kåre Kleppe orientert om status i 
smittemåte, utbruddet nå og hva som forventes fremover.   
Presentasjonen vedlagt.  
Brukerutvalget takker for god orientering 

 

   
11/20 Godkjenning av referat fra møte 19.05.2020 

Referat godkjent.  
 

   
12/20 Diverse informasjon ved Hege Skjelbred-Knudsen 

Brukerutvalgets årsmelding 2019 og Strategi og tiltaksplan 
for brukermedvirkning 2019-2025 legges frem for styret av 
Hege 16. juni.  
Det er kommet forespørsel om rekruttering av brukere til et 
brukerpanel med innvandrerbakgrunn. Brukerutvalgets 
medlemmer undersøker i sine respektive 
pasientorganisasjoner. Videre får vedkommende diverse 
informasjon om mulige rekrutteringskanaler. 
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13/20 Prosjektgjennomgang 

Prosjektoversikten gjennomgått. Meget liten aktivitet i 
prosjektene denne våren på grunn av Covid 19. 
   
Eventuelt 
Nedleggelse av geriatrisk avd. 1A 
I forbindelse med at sykehuset gikk i gult beredskap ble 
avdeling 1A endret til et luftveismottak og deretter til 
observasjonspost.  
Geriatrisk avd. 1A går tilbake til sin opprinnelige avdeling i 
uke 34.  
 
Når Brukerutvalget mottar klager fra enkeltpersoner i f m 
opphold på sykehuset kan man henvise til link til Helse 
Norge. Klagen må gå til den avdelingen det gjelder. 
https://helsenorge.no/rettigheter/klageordninger      
     
Forslag til Brukerrepresentasjon i kvalitetsråd og 
kvalitets- og pasientsikkerhetsutvalg  
Forslaget skal på høringen til ledergruppen Helse Stavanger 
og Brukerutvalget. Sissel Hauge organiserer høringssvarene.  
Forslaget ble diskutert i møte. På bakgrunn av enstemmig 
innstilling i Brukerutvalget er følgende blitt oversendt Sissel 
Hauge 12.06.20: 
Brukerutvalget i Helse-Stavanger har mottatt til 
høringsuttalelse: "Brukerrepresentasjon i kvalitetsråd og 
kvalitets- og pasientsikkerhetsutvalg". Saken ble behandlet i 
Brukerutvalget 10.06.20. Brukerutvalget går enstemmig inn 
for at representasjon i disse råd og utvalg bør være på lik 
linje med praksis ellers i Helse Vest. 
Dette betyr at det skal være brukerrepresentasjon i alle 
kvalitetsråd og i KVAPS på lik linje med de andre 
representantene i disse råd/utvalg. Imidlertid er det viktig at 
det en gang i året med utgangspunkt i "Strategi og tiltaksplan 
for brukermedvirkning 2019 - 2025" settes på møte-
agendaen det oppsettet som det foreslås i høringsutkastet 
(ref punkt 5. Beskrivelse/Agenda for møtene) 
"Regional plan for kvalitet og pasienttryggleik  2020-2024 
"(Vedtatt av styret i Helse Vest RHF den 11. mars 
2020) anbefaler at brukerrepresentanter bør pekes ut til 
kvalitetsråd og forbedringsprosjekt (ref. punkt 3.5.2 under 
Tiltak/Innsats).                                                                                        
                                                           
Subsidiært går Brukerutvalget inn for den modellen som 
beskrives i høringsutkastet. 

 

   
 
Karin I. Eide 
referent  

https://helsenorge.no/rettigheter/klageordninger

